



## 固相微萃取-气相色谱-质谱法测定大头金蝇样本内氯氮平

李学博<sup>1</sup>;莫耀南<sup>2</sup>;周海梅<sup>2</sup>;李朴<sup>2</sup>;马锦琦<sup>2</sup>;万立华<sup>1</sup>;王清山<sup>3</sup>

1.重庆医科大学法医学与生物医学信息研究室,重庆400016; 2.河南科技大学法医学院,河南 洛阳471003; 3.重庆市公安局物证鉴定中心,重庆401147

### Determination of Clozapine Concentration in Samples of Chrysomya Megacephala by Solid-Phase Microextraction (SPME)-GC/MS

LI Xue-bo<sup>1</sup>;MO Yao-nan<sup>2</sup>;ZHOU Hai-mei<sup>2</sup>;LI Pu<sup>2</sup>;MA Jin-qi<sup>2</sup>;WAN Li-hua<sup>1</sup>;WANG Qing-shan<sup>3</sup>

1. Laboratory of Forensic Medicine and Biomedicine Information, Chongqing Medical University, Chongqing 400016, China;

2. Faculty of Forensic Medicine, Henan University of Science and Technology, Luoyang 471003, China; 3. Institute of Forensic medicine, Chongqing Public Security Bureau, Chongqing 4011

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献 \(17\)](#)

[相关文章 \(15\)](#)